
JEGYZŐKÖNYV

Készült Mezőfalva Nagyközség Önkormányzata Képviselőtestületének 2009. november 25-én 
16 órai kezdettel megtartott üléséről.

Jelen vannak: 

Márok Csaba polgármester
Bán Balázs képviselő
Cseke Ottó képviselő
Csizmadia Imre képviselő
Horváth László képviselő
Masinkáné Baranyai Mariann képviselő
Kis Attila képviselő
Szántó István képviselő
Salgó József képviselő
Tarány Sándor képviselő
Töttős Tibor képviselő
Virág Attila képviselő
Dr. Woth László jegyző
Kácsor Zsuzsanna jegyzőkönyvvezető

Márok Csaba polgármester köszönti a megjelenteket, megállapítja, hogy a képviselőtestület 
12  fővel  határozatképes.  A  kiküldött  meghívóban  szereplő  napirendeket  ajánlja 
megtárgyalásra.

A képviselőtestület a napirendekre tett ajánlást 12 igen szavazattal elfogadta.

Napirend:

1.) Tájékoztató a 2009. III. negyedévi gazdálkodásról

       Előadó:   Bencze Éva pénzügyi csoportvezető  

2.) Javaslat a 2010. évi költségvetési koncepcióra

       Előadó:   Bencze Éva pénzügyi csoportvezető  

             Egyebek, bejelentések
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1.) Tájékoztató a 2009. III. negyedévi gazdálkodásról  

Márok  Csaba polgármester  tájékoztatja  a  képviselőtestületet  arról,  hogy  Hantos  község 
képviselőtestülete nem jön át erre az ülésre, helyben döntenek a rájuk vonatkozó határozati 
javaslatokról. Daruszentmiklós képviselőtestülete a jövő héten ülésezik, akkor fogadják el az 
anyagot. Az anyagokat mindenki írásban megkapta. A 2009. III. negyedévi gazdálkodásról 
szóló  beszámolót  megtárgyalta  a  Pénzügyi  Ellenőrző  és  Gazdasági  Bizottság,  a  bizottság 
állásfoglalását Szántó István elnök úr fogja elmondani.

Szántó  István képviselő,  a  Pénzügyi  Ellenőrző  és  Gazdasági  Bizottság  elnöke  elmondja, 
hogy a bizottság megtárgyalta a beszámolót, kirívó számokat nem talált benne, elfogadásra a 
javasolja a képviselőtestületnek. 

Kérdést tettek fel: Bán Balázs, Töttős Tibor, Virág Attila képviselők.

Márok Csaba polgármester emlékeztet arra, hogy a 2006. évi átvételkor az önkormányzat 
rendelkezett  tologatós  fűnyíróval.  A karos  fűnyírókat  ebben az időben lopták el  a  tűzoltó 
szertárból,  nem volt  semmink. Folyamatosan elkezdtük a beszerzéseket,  először két karos, 
azután egykaros  fűnyírókat  vettünk.  A kistraktor pótkocsiját  rendbetettük,  készült  locsoló-
kocsi is, amivel a faluban elhelyezett  fákat locsoltuk. Jelen pillanatban van egy új traktor, 
három  karos  fűnyíró,  bozótvágó  és  kétféle  pótkocsi  a  kistraktorhoz.  Minden  eszköz  az 
iskolában, riasztóval ellátott helyen van, a tűzoltó szertárban már nincs semmi. 

Bencze Éva pénzügyi  csoportvezető az iparűzési  adóval kapcsolatban elmondja, hogy erre 
irányuló megkeresés nem volt.  Minden vállalkozó tudja, hogyan fog teljesíteni,  ez alapján 
csökkenteni lehet az adóelőleget. Feltöltés már tavaly sem volt, vannak még kintlévőségek, 
elképzelhető hogy még lesz befizetés. 

Márok  Csaba polgármester  úgy  gondolja,  hogy  nem  alaptalan  számok  szerepelnek  a 
koncepcióban.  Az  évközi  változások  hatással  vannak  a  költségvetésre,  ez  tény.  A 
koncepcióban szereplő adatok becsült adatok. 

Dr. Woth László jegyző véleménye szerint látni lehet, hogy a cégek hogyan állnak, látni azt, 
hogy van, amelyik fejleszt és van, amelyik el fog tűnni. Ilyen alapon jó megközelítéssel lehet 
számolni az adózás területén. 

Márok Csaba polgármester a PEB javaslatával egyetértve kéri a testületet, hogy aki a  III. 
negyedévi gazdálkodásról szóló tájékoztatót elfogadja, szavazzon.

A Képviselőtestület 12 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta:
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118./2009. (XI. 25.) ÖK. sz. Határozat
az önkormányzat 2009. III. negyedévi gazdálkodásáról

szóló tájékoztató elfogadásáról

Mezőfalva Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete az Államháztartásról szóló- 
többször módosított- 1992. évi XXXVIII. tv. 79.§-a alapján a helyi önkormányzat 2009. évi 
gazdálkodásának III. negyedévi helyzetéről szóló tájékoztatót az alábbiak szerint hagyja jóvá.

1. Az önkormányzat 2009. évi gazdálkodásának III. negyedévi helyzetéről szóló tájékoztató 
az önkormányzat,  valamint  az önkormányzat  költségvetési  szerveinek adatait  – a helyi 
önkormányzat 2/2009. (II. 27.) számú költségvetési rendeletében meghatározott címrend 
szerint – tartalmazza (1.sz.melléklet).

Az önkormányzat és költségvetési szervei 2009. évi költségvetési 
előirányzatainak III. negyedévi alakulása (Me.: ezer Ft)

2. A  képviselő-testület  az  önkormányzat  2009.  évi  költségvetési  előirányzatainak  III. 
negyedévi teljesítését az alábbiak szerint fogadja el:

Előirányzat 
megnevezése

Eredeti 
előirányzat

Módosított 
előirányzat

2009. III. 
negyedévi 
teljesítés

Teljesítés 
alakulása

Kiadások 
főösszesen 1.167.994 1.202.850 601.885 50,00 %
Bevételek 
főösszesen 1.167.994 1.202.850 650.685 54,09 %

Ennek intézményenkénti részletezését a 2. sz. melléklet tartalmazza.

3. Az önkormányzat 2009. évi III. negyedévi költségvetési bevételeinek
- eredeti előirányzatait,
- a módosított előirányzatokat,
- a  III. negyedévi teljesítést
a 3. számú melléklet bevételi forrásonkénti bontásban tartalmazza.

A bevételek forrásonkénti részletezését  a 3., 3/a. és a 3/b.  számú melléklet tartalmazza az 
önkormányzatra összevontan, valamint az önkormányzat költségvetési szerveire vonatkozóan 
külön-külön részletezésben is.

4. Az önkormányzat 2009. III. negyedévi költségvetési kiadásainak
- eredeti előirányzatait,
- a módosított előirányzatokat,
- a III. negyedévi teljesítést 
a   4.  számú  melléklet  kiadási  jogcím  szerinti  bontásban  tartalmazza  az  önkormányzatra 
összevontan,  valamint  az  önkormányzat  költségvetési  szerveire  vonatkozóan  külön-külön 
részletezésben  is.
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5. Az  önkormányzat  működési,  fenntartási  kiadási  előirányzatainak  2009.  III.  negyedévi 
teljesítését a képviselő-testület a következők szerint hagyja jóvá:

Előirányzat 
megnevezése

Eredeti 
előirányzat

Módosított 
előirányzat

2009. III. 
negyedévi 
teljesítés

Teljesítés 
alakulása

Működési kiadások 715.977 734.176 519.563 70,96 %
Ebből:
- személyi jellegű 
kiadások 387.171 398.493 288.953 72,51 %
- munkaadókat 
terhelő járulékok 110.056 113.638 79.751 70,18 %
- dologi jellegű 
kiadások 162.340 167.416 110.279 66,68 %
- speciális célú 
támogatások 56.110 54.329 40.271 74,12 %
- pénzbeli juttatás 300 300 309 103,00 %

A  képviselő-testület  az  önkormányzat  és  költségvetési  szervei  működési  kiadásainak 
teljesítését  és a teljesítés alakulását  kiemelt  előirányzatonként a 4. számú melléklet  szerint 
fogadja el.

6. Az  önkormányzat  felújítási  és  felhalmozási  kiadásainak  teljesítését  és  a  teljesítés 
alakulását az alábbiak szerint hagyja jóvá:

Előirányzat 
megnevezése

Eredeti 
előirányzat

Módosított 
előirányzat

2009. III. 
negyedévi 
teljesítés

Teljesítés 
alakulása

Felújítási és 
felhalmozási 
kiadások összesen: 411.783 417.987 41.571 9,95 %
Ebből:
- beruházások 390.222 393.671 17.652 4,48 %
- felújítások 21.561 24.066 23.669 98,35 %
- pénzügyi 
befektetések kiadásai 0 250 250 100,00 %

Az önkormányzat és költségvetési szervei felújítási és felhalmozási kiadásainak teljesítését és 
a teljesítés alakulását intézményenként és feladatonként az 5. számú melléklet tartalmazza.

7. Az önkormányzat és költségvetési szervei pénzeszköz átadásának teljesítését és a teljesítés 
alakulását a 6. számú melléklet rögzíti.
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8. Az önkormányzat  egyéb – 5.  és 6.  pontban megállapított  előirányzatokba  nem tartozó 
(hitelek, rövidlejáratú értékpapírok, tartalék, függő- átfutó tételek)  - kiadásainak eredeti 
előirányzata 40.234 e Ft, módosított előirányzata 50.687 e Ft, teljesítése 40.751 e Ft.

A tartalék összegének alakulásáról

9. Az önkormányzat képviselő-testülete a tartalék felhasználását az alábbiak szerint hagyja 
jóvá:

Előirányzat 
megnevezése

Eredeti 
előirányzat

Módosított 
előirányzat

2009. III. 
negyedévi 

felhasználás

Teljesítés 
alakulása

Tartalék 36.973 47.426

Ebből:

- általános tartalék 0 0
- céltartalék 36.973 47.426

Felelős: Márok Csaba polgármester
Határidő: 2009. november 25..

Márok Csaba polgármester a fentieknek megfelelően a rendeletmódosítás elfogadását kéri a 
testülettől név szerinti szavazással.

A képviselőtestület név szerinti szavazással: 

Márok Csaba polgármester igen,
Bán Balázs képviselő igen,
Cseke Ottó képviselő igen,
Csizmadia Imre képviselő igen,
Horváth László képviselő igen,
Masinkáné Baranyai Mariann képviselő igen,
Kis Attila képviselő igen,
Szántó István képviselő igen,
Salgó József képviselő igen,
Tarány Sándor képviselő igen,
Töttős Tibor képviselő igen,
Virág Attila képviselő nem szavazatával – 11 igen és 1 nem szavazattal az alábbi rendeletet 
alkotta:
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Mezőfalva Nagyközség Önkormányzata Képviselő-testületének
12/2009. /XI. 27./ rendelete

az önkormányzat költségvetéséről szóló 2/2009. (II. 27.)
 rendeletének módosításáról

Mezőfalva Nagyközség Önkormányzatának képviselő-testülete az Államháztartásról szóló 
1992. évi XXXVIII. törvény 65. §-a alapján – figyelembe véve ezen jogszabály, valamint a 
költségvetési szervek tervezésének, gazdálkodásának, beszámolásának rendszeréről szóló 
217/1998. (XII. 30.) Kormányrendeletben meghatározottakat –  a 2009. évi költségvetéséről 
alkotott rendeletét – a továbbiakban költségvetési rendelet – az alábbiak szerint módosítja:

1. §.  A költségvetési rendelet  3/A. §-a az alábbiak szerint módosul:

„3/A. §. A képviselőtestület az önkormányzat 2009. évi költségvetésének módosított:
a) kiadási főösszegét 1.202.850 e Ft-ban,
b) a bevételi főösszegét 1.202.850 e Ft-ban állapítja meg.”

2. §. A költségvetési rendelet 5. § (2) bekezdése a következők szerint változik:

„5. §. (2) Az önkormányzat működési, fenntartási kiadásainak módosított előirányzatait a 
képviselőtestület a következők szerint határozza meg:

Megnevezése:     e Ft
- Működési kiadások módosított előirányzata összesen: 734.176

Ebből:
- személyi jellegű juttatások:  398.493
- munkaadót terhelő járulékok:                                                         113.638 
- dologi jellegű kiadások: 167.416 
- speciális célú támogatások:   54.329
   Ebből: működési célú átadás:                                                            6.575
              szociálpolitikai juttatás:                                                        47.754
-pénzbeli juttatás:        300”

3. § A költségvetési rendelet  6. § (2) bekezdése az alábbiak szerint módosul:

  „6. § (2) Az önkormányzat módosított felújítási és felhalmozási kiadása összesen: 417.987 
ezer Ft.

A felújítási és felhalmozási kiadásokból:
                   - a beruházások módosított előirányzata: 393.671 ezer forint,
                   - a felújítások előirányzata:                        24.066 ezer forint,
                   - a pénzügyi befektetések kiadásai                  250 ezer forint.”
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4. §  A költségvetési rendelet 6. § (4) bekezdése az alábbiak szerint módosul:

„6.§ (4) Az önkormányzat egyéb – 5.§ (1), valamint 6.§ (1) bekezdésében megállapított 
előirányzatokba nem tartozó (hitelek, rövidlejáratú értékpapírok, pénzforgalom nélküli 
kiadások) – kiadásainak eredeti előirányzata 40.234 ezer Ft, módosított előirányzata 50.687 
ezer Ft, amely 47.426 ezer Ft tartalékot és 3.261 ezer Ft hiteltörlesztést tartalmaz.”
 
5. § A költségvetési rendelet 9. § (1) bekezdése az alábbiak szerint módosul:

„9.§ (1) A Polgármesteri Hivatal eredeti tartaléka összesen 36.973 ezer Ft, módosított 
tartaléka 47.426 ezer Ft, melynek felhasználásáról a képviselő-testület a későbbiekben dönt.”

6. §  Ez a rendelet kihirdetése napján lép hatályba, rendelkezéseit azonban 2009. szeptember 
30. napjától kell alkalmazni.

 
                                                                                                               
                                                                                                                            

Márok Csaba                        Dr. Woth László
polgármester                                                                                                    jegyző        

2.) Javaslat a 2010. évi költségvetési koncepcióra  

Márok Csaba polgármester felkéri Szántó István PEB elnököt, tájékoztassa a testületet a 
2010. évi költségvetési koncepció bizottsági állásfoglalásáról. 

Szántó  István képviselő,  a  Pénzügyi  Ellenőrző  és  Gazdasági  Bizottság  elnöke  elmondja, 
hogy  a  bizottság  megtárgyalta  a  koncepciót,  mely  előzetes  elgondolás,  véleményezés.  A 
koncepcióban korrekt számok vannak, de ezek még változhatnak. A költségvetés egymilliárd 
feletti az idén is, mivel áthúzódó kifizetések és beruházások történnek. A bizottság azt az apró 
észrevételt  tette,  hogy  nincs  tervezve  lakbéremelés,  ezért  javasolják  az  inflációmértékű 
emelést, valamint a talajterhelés 10 %-os emelését. 

Márok Csaba polgármester elmondja, hogy a lakbéremelés tekintetében 5 %-ról beszéltek a 
bizottsági ülésen.

Csizmadia Imre képviselő az 5%-os lakbéremelést elfogadhatónak tartja, a sport tekintetében 
kevesli az adott összeget, ebből nem lehet a sportot fenntartani.
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Márok Csaba polgármester bízik abban, hogy a sport tekintetében lesznek befektetők. Most 
még csak koncepcióról beszélünk. Riasztó adat, hogy a mai állapot szerint 107 RÁT-osunk 
(Rendelkezésre Állási Támogatás) van, közülük a munkaképeseket 90 napig foglalkoztatni 
kell.  Ebben  semmilyen  emelés  nincs.  Jövőre  a  legfontosabb  és  kiemelt  dolog  az  összes 
pályázat befejezése, megvalósítás. Ez komoly terhet fog jelenteni. A fordított Áfából adódóan 
lesznek  átfutó  tételeink,  ez  bele  fog  játszani  a  finanszírozásba.  A  LEADER  pályázatok 
beadásra kerültek. Van egy olyan pályázati lehetőség, mely az egészségház felújításáról szól, 
így lehetséges az orvosok által kértek megvalósítása. A pályázati kiírás megtörtént, a tegnapi 
napon újra megnyitották a falufejlesztési pályázati lehetőséget. Ebben lehet lehetőség arra is, 
hogy a játszótér kerítésfejlesztés megoldható legyen. 

Virág Attila képviselő véleménye, hogy a költségvetésnél minél nagyobb tartalékokat kellene 
létrehozni, mert nem lehet tudni, hogy mi lesz, hamarosan bedől a rendszer. 

Márok Csaba polgármester rámutat arra, hogy a RÁT-osok alkalmazása javított a település 
képén.  A  tartalékképzés  kapcsán  próbálunk  takarékosan  gazdálkodni,  mely  a  számokból 
kiolvasható, nem herdáljuk a pénzt. 

Csizmadia Imre képviselő szerint nem mindegy, hogy munkáért, vagy segélyért jelentkezik 
valaki. A településen sok munka van, a munkára jelentkezők költségét az állam 90 %-ban 
finanszírozza. Ez sokkal jobb, mint ha a segélyalapot kellene megnyitni.

Szántó István képviselő, PEB elnök úgy látja, hogy míg legtöbb helyről azt hallani, hogy az 
önkormányzatok  el  vannak  adósodva,  itt  lekötött  összegek  vannak.  Mezőfalvának  van 
tartaléka, ez példás dolog a környéken is. Hitel is van, de ez a csatorna beruházással függ 
össze, és nem egy év alatt kell visszafizetni.

Csizmadia Imre képviselő a pályázatok önrészének finanszírozását látja a tartalékban, és ha 
sok pályázatot nyer az önkormányzat, akkor ezekre még hitelt is érdemes felvenni, mert így 
lehet fejleszteni.

Márok Csaba polgármester elmondja, hogy a pályázatokat azért adjuk be, hogy nyerjünk. 
Sok  dologgal  próbálkozunk  annak  érdekében,  hogy  fejlődjünk,  előre  lépjünk.  Az 
önkormányzati  értékesítések  pénzeit  nem  éltük  fel,  ez  nagyon  jól  jön  ezekben  az 
időszakokban. Az iskolafejlesztésnél is nagyon jól jött az önrész.

Virág Attila képviselő egyetért a pályázatokkal. Ha van tartalék és van kiadás, a kettő között 
az a hiány. Hogy lesznek kifizetve a II. ütem hitelei? A két ütem között nem ugyanazok a 
jövedelmek, biztosan megint hitelt kell felvenni.

Márok Csaba polgármester tájékoztat  arról,  hogy a hitelt  25 év alatt  kell  visszafizetni.  A 
hitelt és a tartalékot nem lehet összekeverni. A tárgyévi kötelezettség töredéke a tartaléknak. 

Masinkáné  Baranyai  Mariann képviselő  szerint  a  képviselők  azért  ülnek  itt,  hogy 
dinamikusan fejlődő falut  hozzanak létre.  Az iskolafejlesztés  nagy siker.  Részt  kell  venni 
minden pályázaton, és ha kell, ezekhez hitelt is fel kell venni. Mindennek megvan a rizikója. 
Érti  Virág  Atilla  képviselő  problémáját,  de  ha  lepusztul  a  környezet,  akkor  nem éltek  a 
lehetőségekkel.
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Márok Csaba polgármester  rámutat  arra,  hogy az összes pályázat  utófinanszírozott,  ezért 
szükség van a tartalékra.  Ha decemberben megnyílna az iskolafejlesztéshez hasonló ablak, 
amibe  az  óvodai  tornaszobára  lehet  pályázni,  igenis  meg  kell  pályázni.  Sok  ez  a 
kötelezettségvállal,  de nem adósodott  el  a falu.  Az óvodai  gyermeklétszám növekszik.  Ez 
mind cél kell, hogy legyen. 

Tarány Sándor képviselő meggyőződése, hogy csupa olyan beruházásba mentek bele, amire 
a községnek szüksége van és gyarapodott a település. Vállalni kell a kockázatot. 

Dr. Woth László jegyző elmondja, hogy az elszámolásokat a könyvvizsgáló ellenőrzi,  aki 
figyeli  hitelképességünket.  Felhívták  a  figyelmet  arra,  hogy  az  önerővel  messzebbre  is 
elmehetnénk. Van önerőhitel is, ami rendkívül kedvező az önkormányzat számára, a kamat 
nem éri el az infláció mértékét, de ezeket még nem vizsgáljuk. A hitelképességünk nagyon jó.

Bán  Balázs képviselő  emlékeztet  arra,  hogy  év  közben  az  Önkéntes  Tűzoltó  Egyesület 
támogatásának kapcsán szó esett  arról,  hogy külön költségvetése lesz,  ha ezt  meg lehetne 
tenni,  megköszönné.  Kérdezi:  a  Többcélú  Kistérségi  Társaságnál  miért  nem  működik  a 
kommunikáció? A tőke jellegű bevételeknél a vadászati jog, telekértékesítés mit jelent?

Márok Csaba polgármester elmondja, hogy nem az információáramlással van a baj, hanem 
azzal, hogy a rajtuk keresztül jövő pénzek negyedévente érkeznek. Egy évben egyszer fizettek 
eddig. Ezeknek a pénzeknek a felosztása többségében tagintézményeket érint. Tagintézményi 
szintre lebontva adják át nekünk, létszámadatokkal együtt, így tudjuk a pénzt szétosztani. El 
kell  mondani,  hogy  kezdeményeztük  a  gyógy-testnevelés  bevonását  a  kistérségi 
feladatellátásba. A mezőfalvi gyerekek után egy kis pluszpénzt tudunk lehívni. Dunaújváros 
Közgyűlése  december  10-én  lesz,  ahová  meghívást  kapott,  mint  kezdeményező.  A  TKT 
támogatta, és ha a Közgyűlés megadja a támogatást, akkor megvalósul. 
A  vadászati  jog  értékesítése  a  Dunaújvárosi  Kohász  Társaság  által  fizetett  díj.  A 
telekértékesítés  arról  szól,  hogy van még 2 db szabad telkünk,  ill.  elkezdtük  a gyakorlati 
kertnél a telkek kialakítását. 

Horváth László képviselő felhívja a figyelmet arra, hogy a végleges költségvetést elfogadása 
után nyilvánosságra kell hozni. A közérdekű adatokról szóló törvény szerint a koncepciót is 
közzé kell tenni.

Márok Csaba polgármester  biztosítja a képviselő urat,  hogy a honlapon meg fog jelenni. 
Kéri, aki elfogadja a koncepciót, szavazzon.

A képviselőtestület 12 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 

119./2009. (XI.25.)Ök.sz. Képviselőtestületi Határozat

Mezőfalva Nagyközség Önkormányzatának Képviselőtestülete a 2010. évi 
költségvetési koncepcióval egyetért. Javasolja, hogy a következő évi költségvetést 
ennek megfelelően dolgozza ki a polgármester, és a terjessze a képviselőtestület elé.

Felelős: Márok Csaba
Határidő: 2010. február 28. 
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Egyebek, bejelentések

Márok  Csaba polgármester  emlékeztet  arra,  hogy  az  előző  ülésen  a  Jobbik  mezőfalvi 
szervezete kettős kereszt állítását kezdeményezte. Az Oktatási-, Kulturális és Sportbizottságot 
kérte fel a testület  a téma megvitatására,  ezért felkéri Bán Balázs elnök urat,  ismertesse a 
bizottság álláspontját.

Bán Balázs képviselő, a bizottság elnöke elmondja, hogy a bizottság körüljárta a témát és 
megvitatta a kérdést. Egyetértettek abban, hogy a kezdeményezést támogatják, és támogatásra 
javasolják a képviselőtestületnek. A bizottság a helyszínnel kapcsolatban a játszótéri Ligetet 
ajánlja.  

Tarány Sándor képviselő egyetért a bizottság javaslatával. A Ligetben lehet olyan parkot 
kialakítani, ahová az emberek nem csak a szökőkúthoz, hanem oda is be tudnának menni. 
Ugyanakkor  javasolja,  hogy  mindenki  olvassa  el  Jamniczky  Zoltán  dolgozatát,  neki  van 
javaslata egy emlékműre is, az lenne a fantasztikus, ha ezt egyben lehetne megvalósítani. 

Márok Csaba polgármester a bizottsági ülésen elhangzottakra – 6 méter magas legyen az 
emlékmű – reagálva nem gondolja, hogy ilyen nagyméretű emlékműnek kell lenni, nem kell 
hivalkodni. 

Kovács István a Jobbik Magyarországért elnöke szerint, ha megvan a végleges hely, akkor 
oda kell menni, megnézni, hogy hogyan mutatna ott.

Dr. Woth László jegyző javasolja, hogy nézessék meg a tervezővel, akinek van arányérzéke. 
A keresztet tájolni kell, ezekre oda kell figyelni, és a környezethez is harmonizálnia kell. 

Márok Csaba polgármester kéri, hogy az a bizottság javaslatával egyetért, szavazzon.

A képviselőtestület 12 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 

120./2009. (XI.25.)Ök.sz. Képviselőtestületi Határozat

Mezőfalva Nagyközség Önkormányzatának Képviselőtestülete hozzájárul ahhoz, hogy a 
Jobbik Magyarországért mezőfalvi szervezete kettős kereszt emlékművet állítson fel a 
Rákóczi utcai MC park területén, a Liget sor sarkán. 

Felelős: Márok Csaba polgármester
Határidő: Folyamatos

Márok  Csaba polgármester  elmondja,  hogy  az  iskolai  és  óvodai  társulási  megállapodás 
kapcsán Hantos község tekintetében már felmerült, hogy hogyan lehet a társulásból kilépni. 
Megkereste  dr.  Szekercés  Annát,  aki  elkészítette  Mezőfalva  -  Hantos  –  Daruszentmiklós 
Közoktatási  Intézményi  Társulás  Társulási  Megállapodásának  II.  számú  módosítására 
vonatkozó  javaslatot,  melyben  szabályozza  a  társulás  felmondásának  szabályait.  Ezt 
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Daruszentmiklós már elfogadta, Hantos község a mai napon dönt erről. A határozati javaslatot 
a képviselőtestület megkapta. Kéri, aki elfogadja, szavazzon.

A képviselőtestület 12 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 

121./2009. (XI.25.)Ök.sz. Képviselőtestületi Határozat

Mezőfalva Nagyközség Önkormányzatának Képviselőtestülete megtárgyalta a 
„Mezőfalva- Hantos – Daruszentmiklós Közoktatási Intézményi Társulás Társulási 
Megállapodása II. számú módosítására” vonatkozó javaslatot, melyben foglaltakkal 
egyetértve az alábbi döntést hozza:

I. 

Mezőfalva  Nagyközség Önkormányzatának  Képviselőtestülete  „a  helyi 
önkormányzatok társulásáról és együttműködéséről” szóló 1997. évi CXXXV. tv. – 
Ttv.  –  4.  §  (1)  bekezdése  b)  pontjában foglaltak  alapján a  Mezőfalva-  Hantos – 
Daruszentmiklós Közoktatási Intézményi Társulás Társulási Megállapodását 2009. 
szeptember 1-i hatállyal az alábbiak szerint módosítja, mely a II. számú módosítás:

1. A Társulási Megállapodás 10.4. pontja hatályát veszti, helyébe az alábbi 10.4. pont 
lép:

„10.4. A Társult Képviselőtestületek „a közoktatásról” szóló 1993. évi LXXIX. tv. 102. § 
(9) bekezdése értelmében kikötik, hogy a csatlakozás kizárólag a tanév szorgalmi 
időszakán túlmenően, illetőleg nevelési évben, s a nevelési évben július, augusztus 
hónapokban – a hónap első napjára, avagy utolsó napjára szóló hatállyal – történhet 
azon tényre figyelemmel, hogy új tagiskola, avagy tagóvoda létesítése, avagy 
kihelyezett osztályok, óvodai csoportok működtetése az intézmények átszervezését 
jelenti, s alapítói okiratuk módosítását teszi szükségessé, mely döntést legkésőbb 
tárgyév március hónap utolsó munkanapjáig meg kell hozni.” 

3. A  Társulási  Megállapodás  11.2.  pontja  hatályát  veszti,  helyébe  az  alábbi 
megállapodás lép, egyidejűleg kiegészül a 11.3. ponttal.

„11.2. A Társulási Megállapodást a tagnak – rendes felmondással – felmondani a július 1. – 
augusztus 31-i időtartam alatti – a hónap utolsó napjára eső hatállyal – lehet, melyet 
tartalmazó  minősített  többséggel  meghozott  képviselőtestületi  határozatot  tárgyév 
január 31-napjáig kell meghozni, s a társult Képviselőtestületekkel közölni, arra a 
tényre  figyelemmel,  hogy a felmondás  egyben a közoktatási  intézmények alapító 
okiratának módosítását teszi szükségessé, melyet megelőző eljárás alapján az erről 
szóló döntést a székhely Önkormányzatnak a Kotv. 102. § (1) bekezdése szerint a 
tárgyév március hónap utolsó munkanapjáig kell meghoznia. 

11.3.A Társulási Megállapodás év közbeni felmondása a Kotv. 102. § (9) bekezdésében 
foglaltakra figyelemmel szintén július 1. – augusztus 31. –i időtartam alatt a hónap 
utolsó napjára szólhat a 11.2. pont szerinti eljárási rendben. „
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3. A  Társulási  Megállapodás  II.  számú  módosítása  2009.  december  1-napján  lép 
hatályba.

II. 

A  Képviselőtestület  az  Mezőfalva  –  Hantos  -  Daruszentmiklós  Közoktatási 
Intézményi  Társulás Társulási  Megállapodását  a  II.  számú módosítással  egységes 
szerkezetbe foglalja, s felhatalmazza a polgármestert, hogy az egységes szerkezetbe 
foglalt Megállapodást kézjegyével lássa el. 

Felelős: Márok Csaba polgármester

Határidő: azonnal

Márok Csaba polgármester tájékoztatja a testületet arról, hogy Pikóné Perjési Irén ügyvezető 
igazgatóval  volt  megbeszélése,  melynek  témaköre  a  víz  és  a  per  volt.  Hosszadalmas 
elmaradásban  vannak  a  mezőfalvi  kutak  és  munkákról  szóló  beszámolók.  Az  előző  évi 
koncepció kapcsán jelezték a szakemberek, hogy a villany felújítása indokolt lenne, erre is 
kellene  előterjesztés.  Foglalkozunk  kell  a  beton,  azbeszt  csövek  cseréjével,  mely  nem 
egyszerű,  pénzügyileg  horribilis  nagyságrendű.  Kis  koncessziós  díjemeléssel  nagyobb 
ütemben készülhetne a vezetékcsere. Kérte, hogy konkrét ajánlatot tegyen az asztalra.
A perről: megítélése szerint sehová nem jutunk a pereskedéssel, mert valamelyik fél mindig 
fellebbez.  Helyben  járunk.  Kérte  tegyen  az  asztalra  egy  megegyezési  javaslatot. 
Legfontosabb, hogy működjön a rendszer és a lakosságnak ne legyen magas a csatornadíj. A 
végeláthatatlan pereskedésnek nincs értelme. 

Csizmadia Imre képviselő elmondja, hogy már második éve nem tettek le beszámolót. A 
koncessziós díjat megemeltük 7 Ft-al, arról volt szó, hogy hozzátesznek ők is 7 Ft-ot, ebből 
oldják meg a ménesmajori csövek problémáját. Ebből nem lett semmi, elszámolás nincs arról, 
hogy hová lett a pénz. Idén semmilyen fejlesztés nem volt. Égető lenne a felső légvezetékes 
rendszer kicserélése. A vezetékek toldottak, le kellene vinni a földre. Ezt a kétévi koncessziós 
díj  tudná  finanszírozni.  A  gerincvezeték  cseréje  is  lehetséges  lenne,  utána  nem  kell 
kártérítéssel élnünk a földtulajdonosok felé. 

Virág  Attila képviselő  szerint,  ha  nem  vagyunk  megelégedve  a  szolgáltatóval,  fel  kell 
bontani a szerződést. Az azbeszt rákkeltő, ki kell venni a rendszerből. 

Woth László jegyző felhívja a figyelmet arra, hogy ez egy koncepciós szerződés, nem lehet 
egyszerűen felbontani.

Márok Csaba polgármester elmondja, hogy az azbeszt csövek eltávolítása sokba kerül, jelen 
pillanatban erre pályázati lehetőség nincs.

Tarány Sándor képviselő elmondja, hogy az azbeszt cső nedves, nem károsít senkit. 

Márok Csaba polgármester átadja a szót Jaksics Erzsébet iskolaigazgatónak.
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Jaksics Erzsébet iskolaigazgató az iskolai alapdokumentumainak átdolgozásáról tájékoztatja 
a testületet. A jogszabályváltozások az oktatást sem kímélik. Olyan változások voltak, melyek 
miatt át kellett dolgozni a Pedagógiai Programot. Mivel folyamatosan változik a program, azt 
építenék be, hogy „a mindenkori aktuális Alapító Okirat”. Kéri a testületet,  hozzanak erről 
elfogadó határozatot. 

Márok Csaba polgármester kéri, hogy aki a módosításokat elfogadja, szavazzon.

A képviselőtestület 12 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 

122./2009. (XI.25.)Ök.sz. Képviselőtestületi Határozat

Mezőfalva Nagyközség Önkormányzatának Képviselőtestülete a Petőfi Sándor 
Általános Iskola, Szakiskola, Egységes Pedagógiai Szakszolgálat és Alapfokú 
Művészetoktatási Intézmény által benyújtott módosított alapdokumentumokat 
elfogadja.

Felelős: Márok Csaba polgármester
Határidő: azonnal

Márok Csaba polgármester  tájékoztat  arról,  hogy Nagyvenyimen  PEB ülésen  vett  részt, 
melyen  a  csatorna-beruházás  garanciális  dolgairól  volt  szó.  A  csatornaüzemeltető  cég 
ügyvezetője több oldalas listát adott a csatornakivitelező cégnek a hiányosságokról. Tart most 
egy bejárás, amit Baksa Zsolt és a csatornát üzemeltető cég végez. A csatorna I. ütemével 
kapcsolatos bejárást végzik. Ezzel kapcsolatban mozgolódnak a venyimiek, mert a 100 milliós 
bankgaranciát  le  kellene  hívni.  Ennek  nem  vagyok  híve,  mert  nem  kívánok  pereskedni. 
Szeretné,  ha  a  képviselőtestület  megfogalmazna  egy  olyan  határozatot,  melyben  elhívja 
Nagyvenyim  Önkormányzatának  figyelmét  arra,  hogy  a  bankgaranciát  Mezőfalva 
Önkormányzatának  hozzájárulása  nélkül  ne  lehessen  lehívni.   December  elején  feltétlenül 
össze kellene ülni, 3.-án együttes PEB ülés lesz Nagyvenyimen. Az üzemeltető cég taggyűlése 
10-én lesz.

Csizmadia  Imre képviselő  elmondja,  hogy  a  bejárás  tegnap  kezdődött.  Minden  egyes 
mozzanatban  megpróbálták  a  rendszer  műszaki  állapotát  lefitymálni.  Három  utcát  jártak 
végig, összesen 5 db akna javításáról szólta a történet. Üzemeltetési hibák tömkelegét írták le, 
de ezt a jegyzőkönyvet nem írta alá. Érdekelné, hogy a közös cégnél – baracsi székhely – 
miért  nem Baracs a pénzügyi  elbonyolító.  Az ügyvezető igazgató irányítja  a cég műszaki 
rendszerét,  de nem ő kezeli  a pénzünket.  Ezért  nem érti,  hogy miért  a tolnai vízmű telep 
számláján kezelik ezt a pénzt. Kezelje ezt Baracs.
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Márok  Csaba polgármester  elmondja,  hogy  az  üzemeltető  cég  taggyűlésének  témája  az 
ármegállapítás,  az  általunk  el  nem  fogadott  megbízási  szerződés,  a  2010.  évi  terv,  és 
javaslattétel  a díjra. A mi cégünknek 37 milliós tartozása van, ennek valahol letétben kell 
lennie,ha  nincs,  akkor  baj  van.  Ezekről  mindenképpen  beszélni  kell,  ha  megérkeznek  az 
anyagok. 
Tudni  kell  még,  hogy a  tervezői  munka jó  ütemben folyik,  az  ezzel  kapcsolatos  változás 
bejelentőt  is  kell  beadni.  A tervek  folyamatosan  készülnek.  Az anyagokat  Rácz  Krisztina 
Ferenci Éva által jóváhagyott formában készíti. 

A képviselőtestület a tájékoztatást tudomásul vette.

Márok Csaba polgármester határozati javaslatra kéri a testület döntését, mely Feth Róbert 
mezőfalvi lakossal történő földcseréről szól, melyről már 2007-ben döntést hozott a testület. 
Az írásos javaslatot a képviselőtestület megkapta. 

A képviselőtestület 12 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 

123./2009. (XI.25.)Ök.sz. Képviselőtestületi Határozat

Mezőfalva  Nagyközség  Önkormányzatának  Képviselőtestülete  a  91/2007.  (XII.5.) 
Ök.sz. határozatát az alábbiak szerint módosítja:

Mezőfalva Nagyközség Önkormányzatának Képviselőtestülete a keleti határon lévő 
018  hrsz.-ú  földút  használatának  biztosítása  érdekében  az  önkormányzat 
tulajdonában  lévő  018  hrsz.-ú,  területéből  296  m2  területnagyságot  elcserél  Feth 
Róbert, Mezőfalva, Zrínyi u. 29. sz. alatti lakos 019/5 és 019/4 hrsz-ú földterületével 
azonos nagyságú területre és egyenlő értékben.  

Felelős: Márok Csaba polgármester
Határidő: 2009. december 15. 

Márok Csaba polgármester lakáskérelmeket ismertet, az egyik kérelmező Kiss Nóra óvónő, 
akik jelenleg a Kinizsi u. 20. sz. alatti rendőrlakásban lakik. Szeretne a Semmelweis utcában 
lévő  megüresedett  szolgálati  lakásba  átköltözni,  mivel  két  gyermeke  között  nagy  a 
korkülönbség, a jelenlegi lakás már kicsi.  A másik kérelmező Krinszki Péter tanár úr, aki 
2010. júniusig kérne bérlakást, és beköltöznie Kiss Nóra helyére a rendőrlakásba. Kéri, aki 
egyetért a lakások nevezettek részére történő kiutalásáról, szavazzon.

A képviselőtestület 12 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 
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124./2009. (XI.25.)Ök.sz. Képviselőtestületi Határozat

Mezőfalva  Nagyközség  Önkormányzatának  Képviselőtestülete  Kiss  Nóra  Kinga 
óvónő kérelmére, közös megegyezéssel megszünteti a Mezőfalva Kinizsi u. 20. sz. 
alatti  önkormányzati  bérlakásának  lakásbérleti  szerződését,  egyben  bérbe  adja 
részére a Mezőfalva Semmelweis u. 9. sz. alatti 3 szoba összkomfortos lakást 2009. 
december  1-jétől  jelenlegi  munkaviszonyának  fennállásáig,  de  legfeljebb  2014. 
február 28-ig. 

Felelős: Márok Csaba polgármester
Határidő: 2009. december 10.

A képviselőtestület 12 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 

125./2009. (XI.25.)Ök.sz. Képviselőtestületi Határozat

Mezőfalva  Nagyközség  Képviselőtestülete  bérbe  adja  a  tulajdonát  képező, 
Mezőfalva, Kinizsi u. 20. sz. alatt lévő összkomfortos fokozatú lakásának 48 m2-es 
lakrészét Krinszki Péter tanárnak 290 Ft/m2/hó, összesen 13.920 Ft/hó lakásbérleti 
díjért 2009. december 1-től 2010. június 30-ig.

Felelős: Márok Csaba polgármester
Határidő: 2009. december 10.

Woth László jegyző  a  Bursa  Hungarica  ösztöndíjpályázat  kapcsán  elmondja,  hogy  a  13 
pályázat  érkezett  be  határidőre.  Az önkormányzat  anyagi  helyzete  5  fő  támogatását  teszi 
lehetővé.

Kis Attila képviselő a Szociális Bizottság elnöke elmondja, hogy bizottsági elnökként nehéz 
munkája van, kevés a pénzügyi lehetőség, sok kérelmet el kell utasítani. A pályázat esetén 
alaki és tartalmi feltételeknek meg kell felelni, ki kell tölteni az egy főre utó jövedelmet, ezért 
javasolja elutasítani azt a pályázót, aki ezt nem tette meg. 

Bán Balázs képviselő, az Oktatási-, Kulturális és Sportbizottság bizottság elnöke elmondja, 
hogy a bizottságnak is szemet  szúrt,  hogy Sudár Zoltánnál  nincs kitöltve az egy főre jutó 
jövedelem összege, a szülők nyilatkoztak arról, hogy nem támogatják őt. Ez a jövőre nézve is 
precedens lehet. 

Szántó  István képviselő  emlékeztet  arra,  hogy  már  tavaly  is  szó  volt  arról,  hogy  akik 
szakközépiskolába járnak, és nem veszik fel őket, akkor mástól veszik el a támogatást. 
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Horváth László képviselő elmondja, hogy az elbírálás alapján nemcsak azokat a pályázatokat 
küldik  fel,  akik  nyertek,  hanem  a  többiekét  is,  és  ezeket  indokolni  kell,  megvizsgálják 
megfelelnek-e a szempontoknak. Szociális alapon kell elbírálni a pályázatokat. 

Woth László jegyző megerősíti, az összes anyagot továbbítja, de változtatni lehet, indokolni 
nem kell és nincs fellebbezés. Tavaly sem a sorrend szerint kaptak és semmi kifogás nem volt 
ellene. 

Masinkáné Baranyai Mariann képviselő javasolja, hogy a megkapott felsorolásban a 2-6-os 
sorszámig szereplőket támogassák, ezek a legalacsonyabb egy főre jutó jövedelmek.

Márok Csaba polgármester kéri a testületet, aki a javaslatot elfogadja, szavazzon.

A képviselőtestület 12 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 

126./2009. (XI.25.)Ök.sz. Képviselőtestületi Határozat

Mezőfalva Nagyközség Önkormányzatának képviselőtestülete a Bursa Hungarica
Ösztöndíj Pályázatra benyújtott jelentkezők közül 
Vida Katalint,
Horváth Diánát,
Kovács Esztert,
Németh Emíliát, és
Mulady Tamást támogatja. A támogatás 10 hónapon keresztül 5000 Ft/fő
   
Felelős: Márok Csaba polgármester
Határidő: azonnal

Bán Balázs képviselő, Oktatási-, Kulturális és Sportbizottság bizottság elnöke a Hátrányos 
Helyzetű Tanulók Arany János Tehetséggondozó Programjára hívja fel a figyelmet, idén is 
lenne egy tanuló, aki érdemes a támogatásra.

Jaksics Erzsébet iskolaigazgató szeretné, ha az idén végzős Gál Zsolt részesülhetne ebben a 
támogatásban.  A  program  a  gyerekek  ellátásához,  tanításához,  kulturálódásához  biztosít 
anyagi lehetőségeket. Az elmúlt évben a programba küldött diák olyan szépen és jól teljesít, 
hogy  a  kollégiumtól  is  külön  ösztöndíjat  kap.  Minden  évben  jól  megfontolják,  hogy  kit 
javasoljanak, az idén Gál Zsoltot  javasolják,  aki szorgalmas,  megbízható tanuló.  Az előző 
évihez hasonlóan 6000 Ft-os ösztöndíjat javasol.

Márok Csaba polgármester kéri, hogy aki elfogadja a tanuló támogatását, szavazzon.

A képviselőtestület 12 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 
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127./2009. (XI.25.)Ök.sz. Képviselőtestületi Határozat

Mezőfalva Nagyközség Önkormányzatának képviselőtestülete benyújtja pályázatát a 
Hátrányos  Helyzetű  Tanulók  Arany  János  Tehetséggondozó  Programjában  való 
részvételre.  Támogatja,  hogy  Gál  Zsolt  nyolcadik  évfolyamos  tanuló  Mezőfalva 
település képviseletében részt vegyen a Hátrányos Helyzetű Tanulók Arany János 
Tehetséggondozó Programjában. 
Az önkormányzat vállalja, hogy az általa delegált diák számára a programban való 
részvétele idejére – maximum 5 tanévre, tanévenként 10 hónapra – havi 6.000.-Ft 
(Hatezer  forint)  szociális  támogatást  nyújt.  A képviselőtestület  ennek fedezetét  a 
település költségvetésében biztosítja. 

Felelős: Márok Csaba polgármester
Határidő: 2009. december 11. 

Márok Csaba polgármester elmondja, hogy megkeresést kapott a Fejér Megyei Közgyűlés 
Elnökétől, hogy a Fejér Megyei Szent György Kórház Felügyelő Tanácsába egy fő jelöltet 
megnevezni szívesedjen. Javasolja, hogy - ha elvállalja -, Dr. Tassy Péter háziorvost jelölje a 
képviselőtestület. Aki ezzel egyetért, szavazzon!

A képviselőtestület 12 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 

128./2009. (XI.25.)Ök.sz. Képviselőtestületi Határozat

Mezőfalva Nagyközség Önkormányzatának képviselőtestülete a Fejér Megyei Szent 
György Kórház Felügyelő Tanácsába Dr. Tassy Pétert jelöli. 

   Felelős: Márok Csaba polgármester
              Határidő: azonnal

Márok Csaba polgármester határozati javaslatot ismertet, amely a Nemzeti Diverzifikációs 
Program keretében a települések megújítására és fejlesztésére benyújtható pályázatról szól.
A  pályázaton  kért  támogatási  összeget  a  kézműves-ház,  parkoló  és  járdafelújításra  lehet 
felhasználni. 
Kéri a testületet, aki elfogadja a javaslatot, szavazzon.

A képviselőtestület 12 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 
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129./2009. (XI.25.)Ök.sz. Képviselőtestületi Határozat

Mezőfalva Nagyközség Önkormányzatának képviselőtestülete pályázatot nyújt be a 
8.352.01 kódszámú „Nemzeti Riverzifikációs Program keretében a megújítására és 
fejlesztésére  nyújtandó  támogatás  pályázatra.  A  támogatásból  a  kézműves-ház, 
parkoló és járdafelújításra kerül sor. 
A pályázat támogatása 100 %-os, melynek mértéke 27.959.690 Ft.

Felelős: Márok Csaba polgármester
Határidő: 2009. december 15. 

Márok Csaba polgármester határozati javaslatot ismertet, a játszótér és emlékpark felújítása 
c. pályázat benyújtására. Kéri a képviselőtestületet  a javaslat elfogadására.

A képviselőtestület 12 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 

130./2009. (XI.25.)Ök.sz. Képviselőtestületi Határozat

Mezőfalva  Nagyközség  Önkormányzatának képviselőtestülete  pályázatot  nyújt  be 
játszótér és emlékpark felújítása c. pályázatra. A pályázat kódszáma 6.352.01 . A 
nettó költség 35.349.209 Ft, mely megegyezik a támogatás mértékével. A támogatás 
100 %-os. 

Felelős: Márok Csaba polgármester
Határidő: 2009. december 16.

Márok  Csaba polgármester  határozati  javaslatot  ismertet,  az  Egészségház  bővítése  és 
felújítása c. pályázat benyújtására. Kéri a képviselőtestületet a javaslat elfogadására.

A képviselőtestület 12 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 

131./2009. (XI.25.)Ök.sz. Képviselőtestületi Határozat

Mezőfalva  Nagyközség  Önkormányzatának képviselőtestülete  pályázatot  nyújt  be 
Egészségház  bővítése  és  felújítása  c.  pályázatra.  A  nettó  költség  65.000.000  Ft, 
melynek önrésze 10 %, vagyis 6.500.000 Ft. A támogatás 90 %-os, azaz 58.500.000 
Ft.

Felelős: Márok Csaba polgármester
Határidő: 2009. december 16.
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 Márok Csaba polgármester tájékoztatja a testületet, hogy a mozgóárusok tevékenységének 
végzése tárgyában érkezett egy levél, melyhez többoldalnyi aláírást is csatoltak. Ezt az iratot 
javasolja átadni az Ügyrendi Bizottságnak megtárgyalásra. A mozgóárusok tevékenységének 
korlátozása kétélű fegyver, mert az egyik oldalról az a jó, ha nem zavarnak, a másik oldalról 
pedig az, hogy szeretnék a szolgáltatásokat igénybe venni. 

A képviselőtestület a javaslattal egyhangúlag egyetértett.

Bán Balázs képviselő,  Oktatási-,  Kulturális  és  Sportbizottság  bizottság  elnöke  elmondja, 
hogy a Mikulásfutás holnap veszi kezdetét  Mezőfalván,  elkészültek a promóciós anyagok, 
naptár,  melyen  Mezőfalva  címere  is  látható.  A  bizottság  ülésén  tárgyaltak  még  egy 
„Mezőfalváért” kitüntetési javaslatról, melyet Horváth László képviselő terjesztett elő.

Márok Csaba polgármester elmondja, hogy nemcsak kitüntetésre érkezett javaslat, hanem az 
SZMSZ módosítására is. A módosítás lényege, hogy legyen egy olyan díjunk, amit annak 
lehetne adni, aki tesz valamit a településért.

Töttős  Tibor képviselő  elmondja,  hogy módosítás  lenne  az  is,  hogy ne  csak  februárban 
lehessen beterjeszteni a jelölteket, ne csak nemzeti ünnepeken lehessen a díjat átadni. 

Woth László jegyző javasolja, hogy a rendeletmódosítást az Ügyrendi-, Összeférhetetlenségi 
és Vagyonnyilatkozat-kezelő Bizottság tárgyalja meg, dolgozza ki a részletes feltételeit.

Márok Csaba polgármester kéri, aki egyetért a javaslattal, szavazzon.

A képviselőtestület 12 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 

132//2009. (XI.25.)Ök.sz. Képviselőtestületi Határozat

                      
Mezőfalva Nagyközség Önkormányzatának Képviselőtestülete felkéri az Ügyrendi-, 
Összeférhetetlenségi és Vagyonnyilatkozat-kezelő Bizottságot, hogy a kitüntetés 
adományozásának részletes feltételeit dolgozza ki és terjessze a képviselőtestület elé. 

               Felelős: Dr. Woth László jegyző
   Határidő: 2010. január 31. 

Bán Balázs képviselő érdeklődik, hogy az elmúl ülésen tárgyalt szolgálati lakáskérelemmel 
kapcsolatban  van-e már  állásfoglalás,  valamint,  hogy a szőlőhegyi  házszámtáblákkal  mi  a 
helyzet.

Woth  László jegyző  elmondja,  hogy  az  Államigazgatási  Hivatal  még  nem  küldte  meg 
álláspontját a szolgálati lakás szerződése ügyében. A szőlőhegyi házszámtáblákat már készítik 
az iskolában.
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Márok Csaba polgármester és Dr. Woth László jegyző elhagyta az üléstermet.

Szántó  István képviselő,  a  PEB  elnöke  javasolja,  hogy  Márok  Csaba  polgármestert  a 
képviselőtestület  részesítse  egyszeri  béren  kívüli  juttatásban,  amit  internet  utalványként 
kapjon  meg,  valamint  javaslatot  tesz  a  polgármester  költségtérítésének  7  %-kal  történő 
megemelésére.

A képviselőtestület 11 igen szavazattal elfogadta a javaslatot és az alábbi határozatokat hozta: 

133//2009. (XI.25.)Ök.sz. Képviselőtestületi Határozat

Mezőfalva  Nagyközség  Önkormányzatának  Képviselőtestülete  Márok  Csaba 
polgármester  részére  egyszeri  béren  kívüli  juttatásként  120  e  Ft  (azaz 
Egyszázhúszezer forint) értékű internet-utalványt biztosít.

Felelős: Dr. Woth László jegyző
Határidő: azonnal

134//2009. (XI.25.)Ök.sz. Képviselőtestületi Határozat

                      
Mezőfalva  Nagyközség  Önkormányzatának  Képviselőtestülete  Márok  Csaba 
polgármester költségtérítését 2009. december 1-jétől kezdődően 7 %-kal (azaz hét 
százalékkal) megemeli, azaz illetménye 27 %-ában, - 135.675 Ft-ban (azaz Egyszáz-
harmincötezer - hatszázhetvenöt Forintban) - állapítja meg.  

Felelős: Márok Csaba polgármester
Határidő: azonnal

Márok Csaba polgármester visszatért az ülésterembe. 

Szántó  István képviselő,  a  PEB elnöke  javasolja,  hogy a  képviselőtestület  tagjai  részére 
egyenként nettó 20 ezer Ft, (azaz Húszezer Forint) egyszeri pénzbeli juttatást állapítson meg a 
testület. 

A képviselőtestület 12 igen szavazattal elfogadta a javaslatot és az alábbi határozatokat hozta: 
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135//2009. (XI.25.)Ök.sz. Képviselőtestületi Határozat

Mezőfalva Nagyközség Önkormányzatának Képviselőtestülete a képviselők részére 
egyenként nettó 20 ezer Ft (azaz Húszezer forint) egyszeri pénzbeli juttatást állapít 
meg. 

Felelős: Márok Csaba polgármester
Határidő: azonnal

Márok Csaba polgármester más megtárgyalandó ügy nem lévén az ülést bezárta.

K.m.f.

Dr. Woth László     Márok Csaba
       jegyző polgármester
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